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PROTOKÓŁ NR XXVIII/2017 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

11 stycznia 2017 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:10–18:55 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:10 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 18 członków 

Rady.  

Nieobecni: Pan Przemysław Brożek, Pan Józef Jałocha. 

Spóźnił się 1 członek Rady Dzielnicy X. 

Goście: Mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Zarządu. 

Druk nr 222 

w sprawie zaopiniowania projektu zmian w Statutach Dzielnic. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Druk nr 223 

w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 224 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.825.2016.JK). 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 225 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.846.2016.JK). 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 226 

w sprawie postulatów do sporządzanego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa”. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 227 

w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości sprzedaży części działki położonej przy 

ulicy Osterwy, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiednich. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 228 

w sprawie postawienia znaku B-36 „zakaz zatrzymywania się” na ulicy Księdza Maja.  

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 229 

w sprawie zmiany rozkładu jazdy linii 175.  

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 230 

w sprawie nowej lokalizacji przystanków autobusowych na ulicy Taklińskiego, 

korekty łuku tej ulicy w rejonie skrzyżowania z drogą dojazdową w kierunku 

planowanego przystanku Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej Kraków Opatkowice oraz 

montażu progów wyspowych przy nowych przystankach. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 231 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu linii nr 175. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 232 

w sprawie zmiany taboru autobusowego, którym realizowane są kursy linii nr 151/451. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 233 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zniesienia współwłasności nieruchomości położonej 

przy ulicy Narvik w Krakowie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie).  

Wniosek został przyjęty. 

 

Po przyjęciu ww. wniosków Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku 

obrad z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 18-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXVIII sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

11.01.2017 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 221 

w sprawie zaopiniowania objęcia ochroną prawną, poprzez uznanie za pomnik przyrody 

dęba szypułkowego Quercus robur rosnącego przy ul. Władysława Bełzy. 

/projekt Komisji Ochrony Środowiska Naturalnego/ 

Druk nr 222 

w sprawie zaopiniowania projektu zmian w Statutach Dzielnic. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 223 

w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018. 

/projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego/ 
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Druk nr 224 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.825.2016.JK). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 225 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.846.2016.JK). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 226 

w sprawie postulatów do sporządzanego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa”. 

/projekt Komisji Planowania Przestrzennego/ 

Druk nr 227 

w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości sprzedaży części działki położonej przy 

ulicy Osterwy, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiednich. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 228 

w sprawie postawienia znaku B-36 „zakaz zatrzymywania się” na ulicy Księdza Maja.  

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 229 

w sprawie zmiany rozkładu jazdy linii 175.  

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 230 

w sprawie nowej lokalizacji przystanków autobusowych na ulicy Taklińskiego, 

korekty łuku tej ulicy w rejonie skrzyżowania z drogą dojazdową w kierunku 

planowanego przystanku Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej Kraków Opatkowice oraz 

montażu progów wyspowych przy nowych przystankach. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 231 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu linii nr 175. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 232 

w sprawie zmiany taboru autobusowego, którym realizowane są kursy linii nr 151/451. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 233 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zniesienia współwłasności nieruchomości położonej 

przy ulicy Narvik w Krakowie. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXVII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  
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Wobec braku uwag protokół z XXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Ochrony Środowiska 

Naturalnego. 

Druk nr 221 

w sprawie zaopiniowania objęcia ochroną prawną, poprzez uznanie za pomnik przyrody 

dęba szypułkowego Quercus robur rosnącego przy ul. Władysława Bełzy. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Dariuszowi Rejkowi Przewodniczącemu Komisji 

Ochrony Środowiska Naturalnego. 

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący zaproponował poprawienie błędu (literówki) w niniejszym projekcie 

uchwały i otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Dariusz Rejek, Pan Artur Markiewicz, Pan Bogumił Bania, Pani 

Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Przewodniczący, Pani Angelika Kuczaj, Pan Artur Markiewicz, 

Pan Bogumił Bania, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Wojciech Liszka, 

Mieszkaniec osiedla Swoszowice, Pan Przewodniczący, Mieszkaniec Dzielnicy X. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z korzystniejszymi lokalizacjami drzew 

uznawanych za pomniki przyrody. Omówiono również niektóre parametry, które muszą 

zostać spełnione, aby uznać drzewo za pomnik przyrody, oraz ewentualne trudności 

w przypadku planowania rozbudowy obiektu sportowego przy ulicy Bełzy. Podkreślono 

także, że ostateczną decyzję w tej sprawie podejmie Wydział Kształtowania Środowiska 

UMK, a Rada Dzielnicy X jedynie wydaje opinię w przedmiotowej sprawie. Następnie 

odczytano parametry ww. dębu. Podniesiono także kwestię związaną z wycinką dębu 

zlokalizowanego w osiedlu Wróblowice. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 1-głos przeciw, 2-glosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXVIII/217/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 222 

w sprawie zaopiniowania projektu zmian w Statutach Dzielnic. 

Pan Przewodniczący odczytał niniejszy projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji w sprawie powyższego projektu uchwały udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 
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Głosowanie: 17-głosów za, 1-głos przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXVIII/218/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego. 

Druk nr 223 

w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Angelice Kuczaj Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pani Angelika Kuczaj, Pan Przewodniczący, Pan Marcin Szewczyk, Pan 

Dominik Galas, Pani Angelika Kuczaj, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z wysokością środków przeznaczonych na 

Budżet Obywatelski na 2018 rok. Omówiono również wysokość środków przeznaczanych na 

ten cel w latach poprzednich, oraz stopień realizacji zwycięskich zadań. 

 

Pan Tadeusz Murzyn zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał ww. wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się. 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu.  

Dyskusja została zakończona. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu.  

Uchwała nr XXVIII/219/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 224 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.825.2016.JK). 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXVIII/220/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 225 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.846.2016.JK). 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXVIII/221/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego. 

Druk nr 226 

w sprawie postulatów do sporządzanego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa”. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani Przewodniczącemu Komisji 

Planowania Przestrzennego. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Bogumił Bania, Pan Adam Rymont, Pan Przewodniczący, Pan Artur 

Markiewicz, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Andrzej Drąg. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż istnieje ogólnodostępny projekt planu dla Krakowa, 

a zgłaszane postulaty dotyczą obszarów, które w przedmiotowym projekcie nie zostały ujęte.  

 

Pan Wojciech Liszka zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Przewodniczący poddał ww. wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu.  

Dyskusja została zakończona. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu.  

Uchwała nr XXVIII/222/2017 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 227 

w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości sprzedaży części działki położonej przy 

ulicy Osterwy, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiednich. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 19-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXVIII/223/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 228 

w sprawie postawienia znaku B-36 „zakaz zatrzymywania się” na ulicy Księdza Maja.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła 

poprawka autorstwa Pani Angeliki Kuczaj, którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji w sprawie powyższego projektu uchwały udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pani Agnieszki Pogoda-Tota, Pan Bogumił Bania. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał ww. poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie, 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXVIII/224/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 229 

w sprawie zmiany rozkładu jazdy linii 175.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXVIII/225/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 230 

w sprawie nowej lokalizacji przystanków autobusowych na ulicy Taklińskiego, 

korekty łuku tej ulicy w rejonie skrzyżowania z drogą dojazdową w kierunku 

planowanego przystanku Szybkiej Kolei Aglomeracyjnej Kraków Opatkowice oraz 

montażu progów wyspowych przy nowych przystankach. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXVIII/226/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 231 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu linii nr 175. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Angelice Kuczaj. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pani Angelika Kuczaj, Pan 

Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pan Marcin Szewczyk, Pan Waldemar Domański, Pan 

Andrzej Jończyk. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono przyczyny przygotowania niniejszego projektu uchwały.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXVIII/227/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 232 

w sprawie zmiany taboru autobusowego, którym realizowane są kursy linii nr 151/451. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 
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Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pani Angelika Kuczaj, Pan Przewodniczący, Pani Angelika Kuczaj, Pani 

Jadwiga Szarek, Pan Przewodniczący, Pan Wojciech Liszka, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z przygotowywaniem projektów uchwał. 

Podkreślono, iż inicjatywa uchwałodawcza przysługuje 3 radnym. Ponadto podkreślono, iż  

w przypadku kursów autobusu służącemu mieszkańcom osiedla Wróblowice, sprawa została 

załatwiona bez podejmowania uchwały przez Radę Dzielnicy X. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu.  

Uchwała nr XXVIII/228/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 233 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zniesienia współwłasności nieruchomości położonej 

przy ulicy Narvik w Krakowie. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Angelice Kuczaj. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXVIII/229/2017 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pani Jadwiga Szarek w imieniu Koła Seniora w osiedlu Wróblowice zaprosiła wszystkich 

radnych na spotkanie opłatkowe do OKK Wróblowice. 

 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię związaną z przeprowadzanymi konsultacjami dot. 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego w odniesieniu do 

osiedla Wróblowice. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pan Przewodniczący. 
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Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXVIII sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice” zwołaną na 11 stycznia 2017 r. na godz. 17.00. 

 

Koniec sesji godzina 18:55.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 


